## Dear Colleagues,

In the process of Southern Federal University enrolling students in China, the "Center for Eurasian Humanitarian Cooperation" will undertake all enrollment and related procedures. It will be also responsible for charging the miscellaneous fees and service fees.

The above-mentioned expenses involved in the enrollment of the Henan university of economics and law students and charged by the Center for Eurasian Humanitarian Cooperation will include:

undergraduate student application for graduate will be 9530 yuan for miscellaneous fees, and 19,000 yuan for the service fee;

graduate student application for postgraduate (PhD) position will be 9530 yuan for miscellaneous fees and the 22,000 yuan for the service fee.

The specific list is attached.

Sincerely

Center for Eurasian Humanianan Cooperation, Russia

Chairman of ECHC Rostov-on-Don +79896293156 sfedu.ru@list.ru

## 21.05.2019 № <u>I-03</u> 河南财经政法大学:

南联邦大学在中国招生的过程中,俄罗斯欧亚人文合作中心承担着招生和办理相关手续的所有工作,同时也负责代收所产生杂费及服务费。

在河南财经政法大学的招生中所涉及的上述费用,均由欧亚人文合作中心代收,其中包括:本科生读硕士研究生所产生杂费 9530 元人民币,服务费 19000 元人民币;硕士研究生读博士研究生所产生的杂费 9530 元人民币,服务费 22000 元人民币。

具体清单见附件。

此致

俄罗斯欧亚人文合作

理事长

顿河畔罗斯托夫

+79896293156

sfedu. ru@list. ru